


## Les assistants de langues vivantes étrangères




**Madeleine Clément,  
l'assistante d'anglais**



## What's up?

 It's lovely to meet you all! I'm a native New Englander with a lot of love for my state, Massachusetts. I was born in Boston, which is one of the oldest cities in the country, so it is home to a lot of revolutionary history. In high school I went to pep-rallies to share school spirit, I went to prom, and I had a big graduation ceremony at the end! I don't identify proudly with my country, but I can talk forever about my city, my state, and my region!

 Enchanté ! Je suis originaire de New England, et j'ai beaucoup d'amour pour mon état, le Massachusetts. Je suis née à Boston, qui est une des plus anciennes villes du pays, alors elle abrite beaucoup d'histoire révolutionnaire. Au lycée je me suis allée aux regroupements d'avant-match pour partager l'esprit d'école, je me suis allée au bal de promo, et j'ai eu une grande cérémonie de remise des diplômes. Je n'identifie pas fièrement avec mon pays, mais je peux parler à tout jamais de ma ville, mon état, and ma région !